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VERSLAG OVERLEG ADVIESRADEN  

WOENSDAG 12 FEBRUARI 2020 – 20 U – GC FELIX SOHIE (LOKAAL MOLENBERG) 

AANWEZIG:  

Lars De Laet (Gecoro: Gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening - moderator)   

Erwin Gysens (Mobiliteitsraad)   

Jan Lenaerts (Cultuurraad)   

Marie-Paule Bockstal (Bibraad)   

Gilberte Marchand (Seniorenraad)   

Chris Vanderlinden (Milieuraad) 

Anita Vanthillo (GROS: Gemeentelijke Raad voor OntwikkelingsSamenwerking) 

Jeroen Nagels (Sportraad) 

Kaat Goris (afdelingshoofd Ruimte) 

Nadine Schroeders (afdelingshoofd Leven) 

Bram Wouters (Algemeen directeur) 

Pieter Muyldermans (Schepen voor oa. participatie) 

Marijke De Rudder (secretaris GROS, Seniorenraad - verslag) 

 

VERONTSCHULDIGD:   

Carmen De Rudder (GROS)   Eric Kumps (secretaris Milieuraad) 

Tinne Kunnen (RLE: Raad Lokale Economie) Tessa Hemeleers (secretaris RLE) 

Daisy Huleu (secretaris Sportraad)   Ben Holderbeke (secretaris Jeugdraad) 

Katrien Claes (secretaris Cultuurraad)  * voorzitter LOK nog niet aangeduid 

Lore Van Roey (secretaris LOK: Lokaal Overleg Kinderopvang) 

 

Agenda 

1. Verwelkoming en kennismaking met nieuwe aanwezigen 

Onder meer het afdelingshoofd Leven, Nadine Schroeders (diensten Vrije Tijd en Bib) en 

afdelingshoofd Ruimte, Kaat Goris (technische dienst, omgeving en milieu, mobiliteit) nemen voor 

het eerst deel aan het overleg. We doen een rondje van de tafel. Lars heet ook de nieuwkomers 

uit de raden van harte welkom en geeft een woordje uitleg bij het doel van dit overleg. 

Uit het vorig verslag – doel van het interradenoverleg: 

Het interradenoverleg brengt voorzitters (en secretarissen) van de adviesraden samen en heeft 

als voornaamste doelstellingen: 

 Zoeken naar synergieën en (nieuwe) mogelijke samenwerkingen  

 Werken rond en bespreken van gezamenlijke punten die aan bod komen in raden 

 Nadenken hoe er in de toekomst rond participatie kan gewerkt worden in de gemeente 

Sinds deze legislatuur is het interradenoverleg een volwaardige adviesraad. Ook wij gaan in de 

komende periode op zoek naar goede werk- en samenwerkingsvormen en naar interessante 

inhoud voor het overleg. 
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Opvolging vorige bijeenkomst dd. 26/09/2019 en 24/10/2019: 

 Een aantal punten komen nog aan bod 

 Verzekering vrijwilligers (ook een vraag vanuit de milieuraad): Marijke vroeg gegevens op en 

bezorgt nog een overzichtje met nuttige gegevens voor elke adviesraad – eerst navraag doen 

voor antwoord op gestelde vragen: 

o Chris Vanderlinden informeert niet alleen naar de verzekering lichamelijke 

ongevallen maar ook  naar burgerlijke aansprakelijkheid in kader 

vrijwilligerswetgeving: in hoeverre zijn verantwoordelijken van activiteiten ook 

verzekerd voor aansprakelijkheid? (overzichtje van wie voor wat verzekerd is) 

o Aansluitend ook een vraag rond verzekeringen voor vrijwilligers bij verenigingen 

(wat moet en kan via de gratis vrijwilligersverzekering of wat is nog mogelijk? 

 

 Nadine geeft kort de stand van zaken IGS (InterGemeentelijke Samenwerking vrije tijd) mee.  

Dankzij het ‘Decreet bovenlokale cultuurwerking’ kan er een subsidie voor intergemeentelijke 

samenwerkingsverbanden aangevraagd worden. Een IGS moet verplicht transversaal 

samenwerken met culturele actoren uit de regio. Daarnaast is samenwerking over 

beleidsdomeinen heen een pluspunt. Aangezien er in onze regio al rond verschillende 

beleidsthema’s goed samengewerkt wordt, is het ook de bedoeling die samenwerkingen verder te 

zetten rond vb. jeugdbeleid, sportregio,… Als een IGS subsidie ontvangt, dienen de lokale 

besturen minstens eenzelfde bedrag te co-financieren. 

o Zoektocht naar een coördinator IGS Druivenstreek is lopende. 

o UIT-pas zal uitgerold worden 

o Nog geen zekerheid over subsidie – ons dossier werd intussen wel gunstig geëvalueerd 

maar de commissie die beslist, heeft nog geen definitief besluit genomen 

o ‘Samenwerking’ in de eerste plaats voor ervaringsuitwisseling en organisatorische dingen  

o herhaling vraag om ook te denken aan samenwerking rond materiële dingen cfr 

uitleen materiaal tussen lokale besturen. Nadine zal Sam vragen om dit zeker op te 

pikken binnen groter geheel (Sam maakt deel uit van werkgroep evenementen). Bram 

geeft mee dat dit nu al informeel gebeurt tussen technische diensten.  

o Vraag naar inventaris van beschikbaar materiaal binnen de verschillende gemeenten – 

vooral voor organisatie grotere evenementen is men vaak op zoek naar groter materiaal  

o Bestaat er een actuele inventaris van ‘klein’ materiaal dat we beschikbaar hebben? Hoe 

kunnen we hierover goed communiceren naar verenigingen en organisatoren? > ook dit is 

een thema om op te pikken in het kader van de uitbouw van het evenementenloket. 

 

 Verkeersveiligheid sporthal – Kaat licht de stand van zaken toe: 

Verkeerssituatie blijft zoals ze nu is: geen rond punt aan sporthal 

o Hardleersheid ouders om tot tegen sporthal te rijden zou vermeden moeten worden – via 

verenigingen nog extra te sensibiliseren? 

o Er is al een veilig wandelpad voor voetgangers ter hoogte van skateterrein – dit dient wel 

extra verlicht te worden: het is nu veel te donker ter hoogte van het skatepark 

o Eens de oude Koldam afgebroken, wordt daar extra parking voorzien om vanaf daar veilig 

het voetpad te gebruiken 

 Klein stuk tijdelijke parking (achter muur skateterrein) verdwijnt als parking ter hoogte 

koldam er is – zo is daar veiligere doorgang mogelijk voor voetgangers en fietsers 

 In 1ste fase: afbraak koldam en daarop parking – later bij herinrichting van de volledige 

groene zone: aangelegd naast ruimte waar nu de koldam staat 
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 Tijdelijk situatie voor 3 a 4 jaar: erna heraanleg parking en inrit + voorzien van 

kiss&ride zone aan het begin van de toegangsweg. 

Vraag naar officieel antwoord op advies dat geformuleerd werd tijdens de voorbije vergadering en 

ook vraag om het verslag tijdig te bezorgen zoals afgesproken in de afsprakennota.   

 Beheer vrijetijdsinfrastructuur – stand van zaken: tot op heden werd prioriteit gegeven aan de 

praktische organisatie en inrichting van gebouwen vrije tijd – er is nog geen concreet voorstel 

geformuleerd voor de opvolgers van de ‘raden van beheer’ en hoe we dat in de toekomst zullen 

organiseren.  

o Voorstel interraden tijdens vorige vergadering was om op 2 niveaus te gaan werken in de 

toekomst (zie vorig verslag)  

Herhaling vraag: antwoord bezorgen op adviezen die geformuleerd worden + verslagen tijdig 

bezorgen, ook aan college zodat ze ook sneller gepubliceerd worden op de website. Nadine geeft 

mee dat ze momenteel werkt aan een nieuw voorstel voor opmaak collegenota’s hiervoor. Het 

zou de bedoeling zijn om samen met het verslag ook dadelijk de vragen aan en adviezen voor het 

college te agenderen, inclusief het voorstel van antwoord. 

 Antwoord op adviezen infrastructuurreglement wordt nog bezorgd. 

Een aantal adviesraden hebben advies geformuleerd, een aantal zullen dat later nog doen. Op de 

dienst Vrije Tijd worden alle adviezen en antwoorden gebundeld zodat alle raden eenzelfde 

overzicht krijgen en van mekaar weten welke opmerkingen en suggesties geformuleerd werden. 

Opmerking opnieuw: graag sneller feedback geven, desnoods in tussentijd informeren over wat 

er zal gebeuren met voorbereiding antwoord op adviezen – er zijn termijnen afgesproken 

waarbinnen adviezen gegeven en beantwoord dienen te worden.  

 

 Toelichting meerjarenplanning is intussen gebeurd: nog reacties, suggesties ? 

De goedgekeurde meerjarenplanning en meer informatie hierover vind je via  

www.hoeilaart.be/meerjarenplan-en-jaarrekening-2020.  Dank om ook concrete cijfergegevens 

en achtergrondinformatie toe te voegen aan de documenten. 

Vraag wanneer en hoe er nu verder invulling zal gegeven worden aan de uitvoering van de 

beleidsdoelstellingen: In hoeverre is het de taak van de voorzitter van adviesraad om hiermee 

aan de slag te gaan?  

>> in principe is het de bevoegde schepen die hiervoor initiatief zou moeten nemen om samen 

met de raden de concrete invulling van beleidsdoelstellingen verder vorm te geven. 

>> ook intern binnen de administratie wordt een volgende stap gezet en zal een voorstel van 

concrete invulling vorm krijgen via projectfiches die in de komende weken gemaakt worden. 

Vraag vanuit de cultuurraad, een bezorgdheid die ook door andere voorzitters gedeeld wordt: 

vorige gemeenteraad besluit rond afschaffing subsidiereglement busvervoer voor verenigingen –> 

een aantal verenigingen heeft hierover al geïnterpelleerd bij de voorzitter - bedenking binnen 

kern cultuurraad: hierover werd geen advies gevraagd aan de cultuurraad noch werd de raad 

hierover geïnformeerd. Stond dit in meerjarenplanning of hadden de adviesraden dit ergens 

kunnen terugvinden? 

Schepen Pieter kadert: overlapping tussen jaarlijks 1 x gratis gebruik gemeentebus mits het 

vinden van eigen chauffeur en de tussenkomst die er was bij huren van grotere autobus. Er werd 

daarom voor geopteerd om het subsidiereglement af te schaffen. Tot nu werden een aantal 

reglementen automatisch verlengd of jaarlijks opnieuw geagendeerd voor verlenging. Dit 

http://www.hoeilaart.be/meerjarenplan-en-jaarrekening-2020
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reglement was vergeten in de reeks en viel nu op omdat ze als enige op agenda van 

gemeenteraad stond >> bedoeling is om vb voor busvervoer te bekijken met cultuurraad of het 

wenselijk is om dergelijk reglement terug in te voeren dan wel om de middelen in de toekomst in 

te zetten voor andere initiatieven op vlak van cultuur. 

> waarom werden raden hierover niet geïnformeerd of waarom werd er over de afschaffing geen 

vraag gesteld – idem voor vb prijsstijging afvalzakken: milieuraad vernam dit via de pers…  

> Gilberte herhaalt haar gekende opmerking deze keer niet maar daarmee blijft ze wel gelden: 

vraag om adviesraden tijdig en voortdurend te informeren, te communiceren over de dingen en 

waar nodig/wenselijk om advies te vragen – minstens informeren over de dingen aub 

Bedoeling meerjarenplanning om concrete invulling in overleg met raden en burgers in te vullen – 

voor komende jaren is budget voorzien waarbij ruimte is om in samenwerking aantal nieuwe 

dingen te realiseren: adviesraden kunnen meewerken aan concrete invulling van mogelijke 

nieuwe samenwerkingen. 

Nood aan vrijwilligersbeleid: ook hiervoor budget voorzien om in komende periode werk van te 

kunnen maken – maar ook hier nog te onderzoeken hoe dit concreet ingevuld kan worden 

Inhoudelijk weten we nog niet van alle budgetposten hoe we ze concreet zullen invullen – raden 

hebben gevoel dat ze op hun honger blijven zitten en dat de dingen niet (snel) genoeg evolueren.  

Graag meer informatie geven over nuttige dingen zodat deze verder gedeeld kan worden onder 

leden van raden, naar verenigingen,…. 

 

2. Organisatie adviesraden 
a. Stand van zaken statuten en huishoudelijke reglementen binnen de raden  

Gemeenteraad 17/02: besluit goedkeuring voor GROS, Seniorenraad, LOK, Sportraad, RLE en 

Interradenoverleg. Tenzij vergissing zijn daarmee alle statuten voorgelegd aan de gemeenteraad. 

 Aanpassing participatiereglement aan nieuwe terminologie dient nog te gebeuren 

 

 Zijn er raden die al ervaringen willen delen rond werking (vb milieuraad is actief gestart 

met een paar werkgroepen – Eric gaf al wat feedback aan Marijke) 

Milieuraad: beperkte maar kwaliteitsvolle opkomst – vooral informatie gegeven. Kern en 2 nieuwe 

werkgroepen intussen samengekomen – beiden hebben een advies in voorbereiding dat op 

komende kern besproken zal worden. Aantal adviezen hebben link met andere domeinen zoals 

omgeving. Binnen werkgroepen: aantal nieuwe gezichten met specifieke kennis wat positief is - 

hoe kunnen we beleidsdoelstellingen concreet vertalen naar de Hoeilander: ook dat wordt een 

uitdaging… 

Samenwerkingen en linken met andere raden en verenigingen zullen daaruit hopelijk groeien – vb 

werkgroep communicatie van Seniorenraad, link met mediawijsheid in de bib en initiatieven die 

vanuit gemeente en onder meer adviesraden georganiseerd worden. Vanuit administratie zullen 

we zeker verder zoeken hoe we de verschillende enthousiaste groepen kunnen vorm geven en 

opvolgen en welke initiatieven uiteindelijk concreet kunnen worden. Meerwaarde zal zeker zijn 

dat we kunnen werken met vrijwilligers die duidelijk interesse hebben in de materie. 

Bij een aantal adviesraden moet de kern nog samengesteld worden en zal een bijkomende oproep 

naar geïnteresseerden nodig zijn.  
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b. Samenwerking adviesraden >> puntje aangereikt door Jan Lenaerts  

Binnen kern cultuurraad kwam vraag om meer te zoeken naar kansen en goeie 

praktijkvoorbeelden om meer samen te werken tussen verenigingen, raden, diensten,… Gebeurt 

al in een aantal gevallen maar zou meer gestroomlijnd kunnen – begeleidingstraject zoeken? 

Vraag naar activiteitenkalender gemeente en verenigingen: centraliseren van gegevens aub – 

UIT-agenda Hoeilaart aanvullen – oproep doen naar verenigingen om meer actief de kalender aan 

te vullen >> zoeken naar manier om toch meer te stroomlijnen en rond te informeren 

c. Werving van leden/vrijwilligers voor de raad: suggesties?  

>> kwam eerder al aan bod tijdens een vorige bijeenkomst:  

 vraag hoe we actief op zoek kunnen naar nieuwe leden en vrijwilligers 

 vraag naar meer ondersteuning vanuit gemeente op dit vlak (er was al suggestie om hier 

gezamenlijke actie rond te doen voor actief aanspreken van inwoners) 

>> zoektocht gemachtigd opzichters als voorbeeld – via verspreiden oproep langs de scholen en 

mensen aanspreken – opleiding zeker ter plaatse aanbieden en kleine attentie voorzien (acties 

zoals bij Vlaamse Stichting Verkeerskunde voor verkeersouders) 

>> vrijwilligers iets aanbieden – drankje tijdens vergaderingen zou fijn zijn 

>> mensen persoonlijk aanspreken, werkt!! - Zoektocht naar vrijwilligers – ze koesteren,… 

>> notaboekje ‘week van de vrijwilliger’ voor verspreiding binnen raden – Marijke vraagt 

aantallen op. 

> vrijwilligers werven met ‘vacature’ tijdens events zoals vb meifeesten? 

Bestaande vrijwilligers in de bloemetjes zetten tijdens een evenement – zo ook meer duidelijk wie 

ze zijn en wat ze doen 

Bedenking Meifeesten: In het verleden was meifeesten in eerste plaats een initiatief dat vorm 

kreeg vanuit meerdere raden en waar leden ervan mekaar kunnen ontmoeten waardoor ook  

contacten beter waren en soms nieuwe ideeën voor samenwerking groeiden – spijtig dat dit nu 

nu meer het geval is.  

Milieuraad deed navraag naar mogelijkheid om deel te nemen en wacht op antwoord – er was 

nog geen algemene oproep tot deelname naar raden en verenigingen. Schepen Pieter vraagt om 

dergelijke vragen en suggesties zeker te melden aan hem of de evenementencoördinator. Het 

moet zeker mogelijk zijn om te participeren aan de meifeesten als daar interesse voor is. 

d. Andere vragen, noden, suggesties van/voor werking adviesraden  

o Rotary Zoniën deed vorige week activiteit ten voordele van Mozaïek_praatcafé Dementie in Den 

Blank > spijtig dat een lid van het college ïnformeerde naar de werking van Mozaïek waarmee 

we eigenlijk ook binnen onze gemeente al meer dan 8 jaar samenwerken. Soms missen we de 

betrokkenheid en interesse vanuit het college en de gemeenteraad.  

 

o Vraag naar rouwcafé/lotgenotengroep – aantal mensen zijn bereid om hieraan mee te werken – 

bevoegde schepen draagt dit warm hart toe, ook om dit intergemeentelijk te bekijken. 

 

o ‘Bewegen’ blijft een aandachtspunt voor senioren maar is, net als voorgaande punten, ook voor 

anderen belangrijk – vraag naar werkgroep in samenwerking met sportraad. 

 

o Mobiliteitsraad zal hopelijk morgen een voorzitter krijgen. 
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o Subsidie adviesraden: niet voor alle raden werd subsidie voorzien voor werking maar wat als ze 

initiatief willen doen – vb nieuwe mobiliteitsraad die interessante spreker wil laten komen >> te 

bekijken binnen meerjarenplanning wat er eventueel mogelijk is om al dan niet te verschuiven 

 

3. Fair Trade gemeente en Duurzame ontwikkelingsdoelstellingen:  

a. Samenstelling werkgroep 

b. Suggesties organisatie ‘Duurzame Doendersdag’ 

>> puntje aangereikt vanuit de GROS: zijn er nog raden die hier interesse voor hebben of nu al rond werken? 
– welke suggesties kunnen we doen aan het bestuur?  

Hoeilaart is FairTrade gemeente: hiervoor is terug een actieve trekkersgroep nodig die niet enkel 

als werkgroep binnen GROS blijft – vb bij milieuraad is er misschien interesse maar moet 

concreter worden >> suggestie om met kleinere groep een aantal doelstellingen te formuleren 

voor deze groep en op basis daarvan aantal mensen zoeken – GROS zal dit oppikken en concrete 

vraag verder verspreiden. 

 

De Duurzame DoendersDag zal doorgaan op zaterdag 10/10/2020. Hiervoor is een eerste overleg 

gepland met diensten die mogelijks betrokken kunnen worden en het initiatief mee kunnen 

trekken. Staat ook al op agenda milieuraad – te bekijken met verschillende partners hoe verdere 

invulling kan gebeuren (GROS – Milieu – andere…). Ook tijdens dit evenement kan het werven 

van vrijwilligers zeker aan bod komen als dit breder bekeken wordt dan de oorspronkelijke link 

met ontwikkelingssamenwerking.  

 

4. Initiatieven 

a. Klinken op 2020: evaluatie nieuwjaarsdrink 

o Dankjewel aan alle vrijwilligers en de trekkers van het initiatief!  

o Half uur voor de start afspreken is ruim voldoende! 

o Afsluiten en opruim is altijd een moeilijkere opdracht maar viel nog redelijk mee 

o Beleid vindt dit ook zeker een fijn initiatief - spijtig dat niet alle beleidsmensen er waren maar 

deze keer al zeker heel wat leden van college aanwezig. 

o Is vooral belangrijk dat leden adviesraden er zijn – kan moment zijn om vrijwilligers te 

bedanken of minstens op één of andere manier in de kijker te zetten 

o Volgende editie: Zondag 3 januari 2021 (einde kerstvakantie) 

 

b. Initiatieven dienst vrije tijd en andere - voorjaar 2020: ter info 

Dienst Vrije Tijd heeft kalender met alle initiatieven vanuit deze dienst opgesteld voor voorjaar 

2020 – nog een paar data onder voorbehoud – kalender wordt meegestuurd met verslag. 

Doelstelling om ook op deze manier te zoeken naar meer kruisverbanden en samenwerkingen. 

c. Initiatieven van de adviesraden: rondvraag plannen 

Zijn er adviesraden die iets plannen in de (nabije) toekomst waar mogelijks anderen kunnen aan meewerken 

of bij aansluiten? 

o Cultuurraad: oproep in volgende HH naar creatieve mensen > mogelijkheid om in een atelier 

aan het werk te gaan en dat dan later te presenteren – in opvolging van de aperoconcerten 
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(piano van Thoover vzw staat in theaterzaal en werd op die manier al gebruikt) – doel om dit 

ook te doen rond andere kunstvormen. 

o Oproep naar de raden om nuttige dingen voor senioren te delen via website 

o Binnen milieuraad: trage wegen en link met mobiliteit en omgeving – werkgroep afval en 

zwerfvuilactie wil bekijken wat ze naar verenigingen kunnen doen rond sensibilisering 

(herbruikbaar materiaal, afval sorteren,…) 

 

5. Nieuws en vragen uit de raden 

o Zie eerder: fair trade – werven vrijwilligers – duurzame doendersdag 

 

o Sport: budget voor investeringen sport en sportinfrastructuur € 50.000  

> hoe objectief verdeling maken van middelen over de verschillende verenigingen en wensen 

heen + ook te gebruiken voor technische mankementen en uitrusting infrastructuur. De wensen- 

en nodenlijst van verenigingen is zeer groot, ook al omdat heel wat materiaal aan vervanging toe 

is na de verhuis en/of niet hersteld of vervangen werd in aanloop naar de verbouwingen. 

Het is niet makkelijk om die keuze te maken + ook rekening mee houden dat er nog heel wat 

investeringen moeten gebeuren binnen de infrastructuur (oa keuken en inrichting polyvalente 

ruimte). Heel wat clubs hopen dat er nog investeringen zullen gebeuren maar aantal vragen blijft 

stijgen – voorzitter sportraad beseft dat het budget zeker ontoereikend is en daarom vraag om 

dringend beslissingen te nemen en daarover duidelijk te communiceren >> gemeentebestuur zal 

keuzes moeten maken, niet alleen op vlak van beleid maar ook op vlak van aankopen en 

investeringen. College zal keuzes maken op basis van voorbereidingen die gebeuren door 

administratie en in overleg met sportraad – wens wordt geuit dat er zeker ook genoeg aandacht 

gaat naar de verenigingen die kleiner zijn en minder aandacht vragen maar zeker ook heel wat 

noden hebben. 

Suggestie om te bekijken of naar aanleiding van verhuis verzekering kan aangesproken worden 

voor de schade die geleden werd – oplijsting van schade en noden die er zijn vanuit verenigingen 

is gebeurd - vanuit administratie worden zeker lessen getrokken uit deze verhuis. 

Op technisch vlak wordt alles nu sneller opgevolgd en maandelijks stand van zaken gemaakt.  

 

o Afwasmachine GC Felix Sohie: vraag naar grondig nazicht en herstelling 

6. Varia – ter info 

a. Vergaderkalender 

Ter herinnering: reeds geplande data van adviesraden bezorgen aan info@hoeilaart.be aub voor 

publicatie in de vergaderkalender 

b. Datum volgende bijeenkomst(en) + moderator 

Hoop dat jeugdraad in de toekomst ook iemand afvaardigt 

Dinsdag 2 juni – 19.30u – lokaal Bakenbos 

 

c. Suggesties voor agendapunten komende bijeenkomsten  

* voorstelling van adviesraden die nog niet aan bod kwamen – BIBraad volgende keer 

* verslagen raden sneller op website aub  

mailto:info@hoeilaart.be

